
 

Verslag van de algemene ledenvergadering van Oud Barneveld, 10 april 2025 
in  Museum Nairac. 
Afwezig met kennisgeving: Jaap van Middendorp. 

1. Opening. 
De voorziƩer, Bertus van den Berkt opent de vergadering en heet de aanwezigen 
welkom. Hij memoreert een aantal zaken waarmee het bestuur zich de afgelopen Ɵjd 
mee bezig heeŌ gehouden, zoals de contacten met Museum Nairac m.b.t. het meer 
betrekken van de scholen in Barneveld en de nieuwe lay-out van ons blad Oud 
Barneveld. Daarnaast is er goed contact geweest met de gemeente m.b.t het 
erfgoedbeleid en de aanstelling van een ambtenaar voor dit beleid. 

2. Notulen van de ledenvergadering van 7 februari 2024.  
Deze worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. Jaarverslag 2024 van de secretaris. 
Dit wordt eveneens ongewijzigd vastgesteld. 

4.  Financieel verslag van de penningmeester. 
Ook dit verslag wordt vastgesteld.  
De financiële situaƟe is redelijk maar het zou wel fijn zijn als er wat meer armslag is 
om plannen te realiseren. Vooral de vernieuwde lay-out van het blad was/is een 
behoorlijke kostenpost.  
Daarom wordt er een verhoging van de contribuƟe voorgesteld van 5 euro zodat de 
contribuƟe 20 euro per jaar wordt. Vanuit de vergadering wordt deze verhoging niet 
gesteund. Men is van mening dat het beter is eerst met concrete plannen te komen 
en daarvoor op een volgende ledenvergadering een contribuƟeverhoging voor te 
stellen. Dit voorstel wordt aangenomen. (Overigens was het voorstel voor verhoging 
niet geagendeerd voor deze vergadering.) 

5. Verslag van de kascommissie. 
Bij monde van mevrouw Luiten wordt meegedeeld dat de kascontrole heeŌ 
plaatsgevonden door haar en de heer Oevering. Ze hebben steekproefsgewijs 
onderzoek gedaan en alles in de orde bevonden. De penningmeester wordt derhalve 
gedechargeerd. 

6. Benoeming nieuw lid van de kascontrolecommissie. 
Mevrouw Luiten is twee keer lid geweest van de kascontrolecommissie en treedt nu 
af.  Zij wordt hartelijk bedankt voor haar inzet. De heer Schouten wordt gevraagd de 



komende twee jaar de kas (2025 met de heer Oevering)  te controleren. Hij stemt 
hiermee in. 

7. Bestuursverkiezing. 
Annelies Leusink is toegetreden tot het bestuur. Zij is ook bestuurslid van Plaatselijk 
Belang  en dat is een goede combi. Formeel moet de ledenvergadering met deze 
benoeming instemmen. Desgevraagd stemt de  vergadering in met deze benoeming. 
Dit jaar zijn de bestuursleden Krijn Korving en Geke Tijssen aŌredend. Zij stellen zich 
herkiesbaar. De vergadering gaat ook akkoord met deze herverkiezing. Er zijn geen 
tegenkandidaten genoemd. 

8. Erfgoedbeleid gemeente Barneveld 
Een afvaardiging van het bestuur heeŌ een gesprek gehad met wethouder Pluimers 
m.b.t. het erfgoedbeleid van de gemeente. Het gesprek mondde uit in de beloŌe dat 
ze zich hard zal maken voor meer betrokkenheid van de gemeente m.b.t. dit 
onderwerp o.a. door de aanstelling van een ambtenaar (0,6 Ōe) speciaal voor het 
erfgoedbeleid in zijn/haar takenpakket. 

9. Mededelingen. 
Ad Rijneveld meldt vanuit de straatnamencommissie dat er een plan is om een 
straatnaam in Garderen te vernoemen naar oud staatssecretaris Gerard van 
Leijenhorst (1928 – 2001). Hij was jarenlang inwoner van Garderen. Er wordt naar een 
hiervoor geschikte straat gezocht. 
Ook herinnert Ad de aanwezigen aan de uitnodiging voor de dagtocht naar Breda op 
24 mei a.s. 

10. Rondvraag. 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
Hierna volgt de pauze.  
Na de pauze houdt de heer De Graaf uit PuƩen een referaat over de Bevrijding van de 
Noordwest-Veluw. Het is een boeiend verhaal dat met enthousiasme werd gebracht. 
 
Daarna sluit de voorziƩer de vergadering. 
 
Barneveld, 29-4-2025 
Geke Tijssen- Kraal, secretaris 

 


